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ZÁPIS č. 3/2021-2024 

z 3. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS) 

 

Datum: 25. 10. 2021  

Místo:  Vysoká škola ekonomická v Praze (VŠE), zasedací místnost rektora NB 169 

Přítomni: FFÚ (F1 – 5 členů):  Marek, Molín, Vančurová, Hulínský, Nikerle  

FMV (F2 – 5 členů):  Bič, Čapková, Peterková, Demyanchuk, Kotrčová 

  FPH  (F3 – 5 členů):  Říha, Smrčka, Stříteský, Pokorný, Reml 

  FIS  (F4 – 5 členů):  Mazouch, Potančok, Zouhar, Mikulenka, Staněk 

  NF  (F5 – 5 členů):  Ševčíková, Váňa, Vondráček, Koten, Korejs 

  FM  (F6 – 5 členů):   Krbová, Pažitný, Váchová, Martiushenko, Šimáček 

  Jiné  (CTVS – 1 člen):  --- 

Omluveni: Fliedrová 

Hosté: doc. Dvořák (prorektor pro studijní a pedagogickou činnost, statutární zástupce 

rektorky), prof. Musílek (prorektor pro vědu a výzkum), doc. Štěrbová (prorektorka 

pro strategii), Ing. Zouhar (kvestor), Ing. Nidl (ředitel CI) 

Předsedal: Stříteský (předseda) 

Komise: Finanční: Vančurová (předsedkyně), Čapková, Korejs, Koten, Mazouch, Nikerle, 

Staněk, Ševčíková, Váňa  

Legislativní: Bič (předseda), Hulínský, Korejs, Koten, Krbová, Marek, Pokorný, 

Reml, Váňa, Vondráček 

Studijní a pedagogická: Peterková (předsedkyně), Demyanchuk, Fliedrová, 

Kotrčová, Mikulenka,  

Ubytovací a stravovací: Šimáček (předseda), Hulínský, Martiushenko, Reml 

 

Program (schválený): 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

2. Plán realizace Strategického záměru VŠE pro rok 2022. 

3. Návrh změny vnitřního předpisu – Studijního a zkušebního řádu VŠE 

4. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě, resp. smlouvy o zřízení 

služebnosti na pozemku parc. č. 1/1 v k. ú. Žižkov mezi VŠE (vlastník pozemku) a T-Mobile 

Czech Republic a.s. (budoucí oprávněný) 

5. Různé 

 

 

Průběh: 

1. Zahájení, usnášeníschopnost, program 

 

1.1. Předseda AS konstatoval, že je přítomno 30 členů AS z celkových 31 členů AS, a tedy AS je 

usnášeníschopný. K přijetí usnesení, k nimž je třeba prostá většina, je tedy třeba 16 hlasů, 

k přijetí usnesení, k nimž je třeba kvalifikovaná většina, je třeba 16 hlasů. 

 

1.2. Předseda AS konstatoval, že všechny body, které byly předmětem pozvánky na dnešní zasedání, 

byly řádně navrženy k tomu oprávněnými osobami, návrhy byly podány včas a splňovaly 

formální náležitosti.  

 

1.3. Předseda AS navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo 

žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje program zasedání dle pozvánky.“ 

pro-proti-zdržel se: 28-0-0 (2 nehlasovali) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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2. Plán realizace Strategického záměru VŠE pro rok 2022  

 

2.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo doc. Štěrbové jako 

zpracovateli návrhu, která jej po obsahové stránce krátce shrnula. 

 

2.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) finanční komise – prof. Vančurová konstatovala, že komise materiál projednala se 

závěrem následujícího znění: „Finanční komise projednala předložený Plán realizace 

Strategického záměru Vysoké školy ekonomické v Praze pro rok 2022 a konstatuje, že 

z jejího úhlu pohledu proti materiálu nemá námitek. Finanční komise očekává další 

materiály, které tento dokument rozpracují a ke kterým se ráda vyjádří.“; 

 

(b) studijní a pedagogická komise – dr. Peterková konstatovala, že komise materiál 

projednala se závěrem následujícího znění: „Studijní a pedagogická komise AS VŠE nemá 

výhrady k předloženému Plánu realizace Strategického záměru Vysoké školy ekonomické 

v Praze pro rok 2022 v podobě, která byla Studijní a pedagogické komisi AS VŠE 

předložena k projednání.“. 

 

2.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

2.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS schvaluje Plán realizace Strategického záměru VŠE pro rok 

2022.“ 

pro-proti-zdržel se: 27-0-1 (2 nehlasovali) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Návrh změny vnitřního předpisu – Studijního a zkušebního řádu VŠE 

 

3.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo doc. Dvořákovi 

jako zpracovateli návrhu, který jej po obsahové stránce krátce shrnul. 

 

3.2. Předseda AS konstatoval, že návrh byl přikázán k projednání předsedům níže uvedených 

komisí: 

 

(a) legislativní komise – dr. Bič konstatoval, že komise materiál projednala se závěrem 

následujícího znění: „Legislativní komise AS VŠE nemá výhrad k navrženým změnám 

Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze v podobě, která byla Legislativní komisi AS 

VŠE předložena dne 18. 10. 2021.“; 

 

(b) studijní a pedagogická komise – dr. Peterková konstatovala, že komise materiál 

projednala se závěrem následujícího znění: „Studijní a pedagogická komise AS VŠE nemá 

výhrady k navrženým změnám Studijního a zkušebního řádu VŠE v Praze v podobě, která 

byla Studijní a pedagogické komisi AS VŠE předložena dne 18. 10. 2021“. 

 

3.3. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  
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3.4. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE schvaluje změnu Studijního a zkušebního řádu VŠE dle 

návrhu.“ 

pro-proti-zdržel se: 29-0-0 (1 nehlasoval) 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

3.5. Prorektor doc. Dvořák vyslovil poděkování AS a jeho pracovním komisím za efektivní 

projednání návrhu změn tohoto vnitřního předpisu: 

 

4. Návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě, resp. smlouvy o 

zřízení služebnosti na pozemku parc. č. 1/1 v k. ú. Žižkov mezi VŠE (vlastník pozemku) a T-

Mobile Czech Republic a.s. (budoucí oprávněný) 

 

4.1. Předseda AS zahájil projednání výše uvedeného bodu, přičemž udělil slovo kvestorovi Ing. 

Zouharovi jako zpracovateli návrhu, který jej po obsahové stránce krátce shrnul. 

 

4.2. Předseda AS otevřel rozpravu k projednávanému bodu, přičemž vzhledem k tomu, že se do 

rozpravy nikdo nepřihlásil, předseda AS rozpravu ukončil.  

 

4.3. Předseda AS shodně s návrhem navrhl usnesení v níže uvedeném znění, přičemž vzhledem 

k tomu, že nebylo žádných protinávrhů, dal o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS bere na vědomí návrh smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 

služebnosti inženýrské sítě, resp. smlouvy o zřízení služebnosti na 

pozemku parc. č. 1/1 v kat. úz. Žižkov, obec Praha mezi VŠE 

(vlastník pozemku) a T-Mobile Czech Republic a.s. (budoucí 

oprávněný).“ 

pro-proti-zdržel se: 28-0-2 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 

 

 

5. Různé 

 

5.1. Předseda AS zahájil projednání bodu „Různé“, přičemž vyzval senátory, zdali žádají projednat 

nějakou záležitost v tomto bodu „Různé“. 

 

5.2. Předseda volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora senátor prof. Marek seznámil 

členy AS s dosavadní činností komise, přičemž zejména informoval, že do stanovené lhůty dne 

15. 10. 2021 byly podány 2 řádné přihlášky a dne 21. 10. 2021 proběhla veřejná prezentace 

uchazečů. Připomněl prezenční volební zasedání dne 8. 11. 2021, přičemž informoval o záměru 

zvukového přenosu z volebního zasedání a o problematice obsahu volebních lístků (možnost 

„zdržel se“). V následné diskusi prof. Vančurová podpořila záměr zvukového přenosu a 

vyjádřila se kladně k tomu, aby hlasovací lístky neobsahovaly možnost „zdržel se“. Prof. 

Marek jako předseda volební komise pro volbu kandidáta na funkci rektora a jako člen AS 

navrhl avizované usnesení níže uvedeného znění, přičemž vzhledem k tomu, že nebylo žádných 

protinávrhů, dal předseda AS o návrhu hlasovat, a to s výsledkem níže uvedeným: 

návrh usnesení: „AS VŠE rozhodl o realizaci zvukového přenosu z volebního 

zasedání dne 8. listopadu 2021.“ 

pro-proti-zdržel se: 20-7-3 

závěr:   Usnesení bylo přijato. 
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5.3. Senátor Staněk informoval, že VŠE bude dne 19. 11. 2021 hostit Studentskou konferenci 

akademických senátorů a senátorek a přítomné členy AS na tuto konferenci pozval. 

 

5.4. Senátor dr. Mazouch vznesl dotaz na vedení VŠE ohledně případných nových opatření 

souvisejících s onemocněním COVID-19. K tomu doc. Dvořák informoval o opakovaných 

jednáních vedení VŠE s HS HMP a o aktuálním stanovisku HS HMP, že opatření jsou aktuálně 

v gesci HS HMP. Dále doc. Dvořák ve shodě s kvestorem Ing. Zouharem informovali, že 

VŠE je připravena na případná omezení (např. vstupy do areálu VŠE apod.). Doc. Dvořák dále 

apeloval na dodržování veškerých pravidel, na očkování a informoval o přípravě dotazníkového 

šetření k relevantním otázkám. Senátorka prof. Vančurová upozornila na problematiku zpětné 

vazby na e-mailovou komunikaci týkající se karantén, výkonu pedagogické činnosti 

v respirátorech, kdy prezentovala negativní společné stanovisko celé jí vedené katedry. Senátor 

doc. Zouhar kvitoval připravované dotazníkové šetření. Senátor dr. Váňa poukázal na 

problematiku konkurence prezenční výuky a očkování.  

 

5.5. Senátor Ing. Hulínský vyzval přítomné senátory k připomínkám k obsahu webových stránek 

AS. 

 

6. Závěr 

 

6.1. Vzhledem k tomu, že byl program zasedání AS vyčerpán, předseda AS zasedání v 14:15 

ukončil. 

 

6.2. Žádný z přítomných senátorů nevznesl v průběhu zasedání jakoukoliv námitku týkající se 

technické závady při hlasování s využitím technických prostředků. 

 

6.3. Předseda AS připomněl, že další zasedání AS se uskuteční 8. 11. 2021. 

 

 

Zapsal:  Ing. Jakub Drábek, Ph.D.; dr. Vondráček  

 

 

Schválili: ……………………………. 

  Ing. Marek Stříteský, Ph.D., předseda AS 

 

 

…………………………….. 

  Ing. Lukáš Hulínský, místopředseda AS 


